
SCHRIFTELIJKE VRAAG

nr. 346
van ELS STERCKX
datum: 11 februari 2022

aan BEN WEYTS
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN ONDERWIJS, SPORT, 
DIERENWELZIJN EN VLAAMSE RAND

Invoer dierenhuiden en bontproducten uit het buitenland  -  Maatregelen

Vanaf 2023 is de nertsenfokkerij in Vlaanderen voorgoed verleden tijd. Vlaanderen 
importeert jaarlijks voor miljoenen euro’s aan dierenhuiden en afgewerkte bontproducten, 
onder meer de bontkragen die voornamelijk afkomstig zijn van vossen en wasbeerhonden. 
Deze dieren lijden in piepkleine kooitjes in buitenlandse fokkerijen. Ze vertonen stereotiep 
gedrag en hebben de meest verschrikkelijke verwondingen. Wanneer ze groot genoeg zijn, 
worden ze vergast of doodgeslagen en vervolgens gevild.

1. Overweegt de minister om vanaf 2023 een verbod in te stellen op de invoer van 
dierenhuiden en afgewerkte bontproducten? Zo niet, waarom niet?

2. Welke initiatieven gaat de minister nemen om te voorkomen dat er vanaf 2023 
dierenhuiden en afgewerkte bontproducten worden geïmporteerd in Vlaanderen?



BEN WEYTS
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN ONDERWIJS, SPORT, 
DIERENWELZIJN EN VLAAMSE RAND

ANTWOORD 
op vraag nr. 346 van 11 februari 2022
van ELS STERCKX

De regeling van de invoer van producten is een federale bevoegdheid. Ik kan hierin geen 
initiatieven nemen.


